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Interpelace PEL MEL, kterou podal pan zastupitel Pavel Roušar, byla vyřazena z 

projednávání ZMČ4 z důvodu nepoložení konkrétní otázky. 

 

ZMČ 5 – 21.9.2015 

Interpelace občanů a členů zastupitelstva. 

 

Seznam interpelací občanů: 

1. pan Jiří Lameš – interpelace směřována na paní K. J. Čechovou a p. Slezáka – plnění 

slibu – odpověděla paní Jakob Čechová. 

2. pan Pavel Janda – interpelace směřována na pana starostu – Újezdský zpravodaj – 

odpověděl pan starosta. 

3. paní Helena Kuprová – interpelace směřována na pana Roušara – Zprávy v periodiku 

„Otevřený Újezd" – odpověděl pan Roušar. 

4. paní Miroslava Buzovská – interpelace směřována na celé zastupitelstvo – Obsah 

místních časopisů – řízení o ředitele školy – odpověděla paní Jakob Čechová. 

5. paní Vlasta Husáková – interpelace směřována na tajemníka úřadu – Přístavba 

pekárny Kollinger – pan tajemník sdělil, že s problémem není do hloubky seznámen, 

došlo k hlasování, zda může odpovědět pan Kupr – hlasování Pro: 15, Proti: 0, Zdržel 

se: 0. Návrh přijat, odpověděl pan Kupr. 

6. Paní Lenka Štěpánková – interpelace směřována na tajemníka úřadu – Přístavba 

pekárny Kollinger – odpověděl pan Kupr. 

7. pan Jiří Husák – interpelace směřována na tajemníka úřadu – Přístavba pekárny 

Kollinger – bylo projednáno. 

8. pan Jiří Lameš – interpelace směřována na paní Jakob Čechovou – volba ředitele školy 

– odpověděla paní Jakob Čechová. 

 

Seznam interpelací zastupitelů: 

1. paní Dastychová -  oznámila, že z tří členů ODS zůstal jen jeden – paní Juřenová a 

Diepoltová vystoupili z ODS, tzn. zánik klubu; - zůstanou v klubu ODS? - uvažují o 

vzdání se mandátu? - interpelace směřována na paní Juřenovou a na paní Diepoltovou 

– „Klub ODS“ – odpověděla paní Juřenová – oznámila, že 31. 8. 2015 zrušily s paní 

Diepoltovou členství v ODS – mandát si ponechají do konce volebního období, 

poděkovala bývalým kolegům z místního sdružení za jejich práci, poděkovala 

občanům za přízeň. 

2. pan Jaroslav Jeníček - interpelace směřována na pana starostu – smlouva s Lidlem - 

proč je neveřejná – odpověděl pan starosta. 

3. pan Petr Duchek – interpelace směřována na pana starostu - otevřená diskuze a fórum 

– odpověděl pan starosta. 

4. pan Michael Hartman – interpelace směřována na paní Šárku Zátkovou – 

důvěryhodnost – odpověděla paní Zátková. 

5. pan Michael Hartman – technická překážka Polepská - Čankovská – odpověděl pan 

Kupr, pan Roušal, pan starosta a pan Březina.  

6. pan Jeníček – interpelace směřována na paní Zátkovou – téma bytová komise pro 

starostu – důvod – odpověděla paní Zátková. 

7. pan Petr Duchek – interpelace směřována na pana starostu – naplňování koaliční 

smlouvy – odpověděl pan starosta.  

8. pan Michael Hartman – interpelace směřována na Radu MČ – Výroční zprávy – 

odpověděla paní Jakob Čechová. 

9. pan Petr Duchek – SÚ p. Kupr – pekárna Kollinger  - přístavba – bylo odpovězeno 

v interpelacích občanů. 


